
 

UCHWAŁA NR XLIII/345/2021 

RADY MIEJSKIEJ W GOŁDAPI 

z dnia 26 października 2021 r. 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 13 sierpnia 2021 r. 

 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U.  

z 2021 r., poz. 1372), art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 870) 

uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. Rada Miejska w Gołdapi, po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Gołdapi, uznaje petycję z dnia 13 sierpnia 2021 r. w sprawie podjęcia inicjatywy planistycznej  

dotyczącej zmiany przeznaczenia nieruchomości wnioskodawcy, za zasadną w zakresie przystąpienia do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i dokonania zmiany przeznaczenia nieruchomości 

określonych w petycji.  

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodniczący Rady zawiadomi wnoszącego petycję. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

    

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wojciech Hołdyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZASADNIENIE 

do uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 13 sierpnia 2021 r. 

 

  

 W dniu 13 sierpnia 2021 r. wpłynęła do Rady Miejskiej w Gołdapi petycja w sprawie podjęcia inicjatywy 

planistycznej dotyczącej zmiany przeznaczenia nieruchomości wnioskodawcy. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała ww. petycję na posiedzeniu w dniu 17.09.2021 r.  

Przedstawiciel spółki wskazał, że założeniem złożenia petycji jest zmiana planu zagospodarowania 

przestrzennego dla dwóch działek znajdujących się na terenie Suwalskiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej, czyli 

przeznaczeniu terenu działki 224/135 z „2KDW – droga wewnętrzna dojazdowa” na „1P – przeznaczenie 

podstawowe: zabudowa produkcyjno – składowa” oraz przeznaczeniu części terenu działki 224/168 z „2KDW – 

droga wewnętrzna dojazdowa” na „1P – przeznaczenie podstawowe: zabudowa produkcyjno – składowa”. 

Powyższa zmiana poprawi warunki pracownikom oraz pozwoli na rozwój działalności w strefie. 

 Kierownik wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że urząd jest na etapie opracowywania 

„analizy zmian zagospodarowania przestrzeni miasta i gminy Gołdap w latach 2017-2022”. Z analizy będzie 

wynikała konieczność zmiany miejscowych planów. Biorąc pod uwagę, że na terenie Suwalskiej Specjalnej 

Strefie Ekonomicznej obowiązuje kilka różnych planów zasadnym jest przygotowywanie jednego 

ujednoliconego planu na całą strefę.  

 Członkowie Komisji po wysłuchaniu przedstawiciela spółki oraz po przedstawionej informacji 

pracownika urzędu, podjęli stanowisko, o uznaniu zasadności zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

na terenie SSSE celem likwidacji nieużytkowanych dróg a szczegółowe przeznaczenie wskazanego terenu będzie 

ukierunkowane przy tworzeniu zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.  

Po przeanalizowaniu treści petycji na posiedzeniu w dniu 17.09.2021 r. w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie głosami 3 za  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję za zasadną w zakresie 

przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i dokonania zmiany 

przeznaczenia nieruchomości określonych w petycji.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


